
 
 

 

 

Zápis z oponentur ČPTM – Jihomoravský kraj. 
Datum: 23.11.2023 
Místo:  ZŠ a MŠ Jehnice, Blanenská 1 
 
Přítomni: Mgr. Petr Kotyza   předseda JmKAS 
  PhDr. Jana Sobčíková  předsedkyně komise mládeže ČAS 

Tomáš Purman   oddělení mládeže ČAS 
  Ing. Jiří Topinka   předseda ekonomické komise ČAS 
       předseda AC MS Brno 
  Bc. Petr Flanderka   krajský manažer 

Mgr. Alena Nezdařilová  vedoucí trenér SCM JM I. 
Jiří Hajzler    vedoucí trenér SCM JM II. 
Ing. Eliška Kutrová   vedoucí trenér SpS AKOLY 
Magdalena Hajzlerová  vedoucí trenér SpS AHAVY 
PaedDr. Antonín Slezák  vedoucí trenér SpS AKHOD 
Mgr. Zbyněk Chlumecký  vedoucí trenér SpS BRECL 
Vladimír Egner   vedoucí trenér SpS ZNOJM 
Mgr. Jan Dvořák   vedoucí trenér SpS MOSBR 
Mgr. Lukáš Klíma   vedoucí trenér SGLD 

  Martina Olejníčková  host – trenérka AC MS Brno 
 
Neomluveni: Ctibor Nezdařil   vedoucí trenér SpS JAC Brno   
       a zástupce SpS BYAC Brno 
 
Oponentury řídil předseda JmKAS pan Petr Kotyza. 
 

1. Hodnocení fungování SpS přednesli vedoucí trenéři: 
Jan Dvořák   AC Moravská Slavia Brno 
- plánovaná rekonstrukce stadionu 
- atletika vs. fotbal – kapacitní problém 
- historicky nejvyšší počet v přípravkách 
- zastoupení v soutěžích družstev ve všech kategoriích 
- pořadatelsky aktivní klub 

 
Eliška Kutrová  AK Olymp Brno, spolek 
- zázemí – hala SGLD, s tím spojen nárůst počtu dětí v přípravkách 
- hodnocení družstev 
- vyjádřen nesouhlas za odečet bodů za trenéry v rámci VŘ SpS 
 
Antonín Slezák  AK Hodonín 
- nedostatek kluků, nicméně paradoxně lepší výsledky 
- kvalitní trenérské zázemí 
- podpora města 



 
 

 

 
Vladimír Egner  TJ Znojmo 
- soutěže družstev absolvují paradoxně v kraji Vysočina i přesto, že na 

základě jejich požadavku se termíny soutěží družstev žactva JmK přesunuly 
do víkendových dnů (odůvodnění : lepší dojezdnost) 

- problém s tréninkovou plochou 
- zažádáno o retopink stadionu 

 
Zbyněk Chlumecký  TJ Lokomotiva Břeclav 
- stadion pouze pro atlety – velká výhoda 
- pořadatelsky nesmírně aktivní klub, nutná selekce  
- kritika kolize konání MU a II.kola soutěže družstev mládeže – negativní 

dopad na klub – nepostoupil na MČR družstev mládeže 
 
Petr Kotyza   VSK Univerzita Brno 
- změna systému u mládeže 
- Zlatá liga atletických přípravek – pořadatelství 
- noví trenéři 
- problematika vrhačských trenérů v Brně 
- problematika certifikace stadionu PPV  
 
Magdalena Hajzlerová AK AHA Vyškov 
- citelný problém s financemi, ani navýšení členských příspěvků nepokryje 

navyšující se náklady 
- přechod dětí na SŠ do Brna 
 

 
2. Hodnocení fungování SCM JM I. 

Alena Nezdařilová 
- hodnocení fungování SCM za rok 2023 – počet členů, VT SCM, reprezentace 
- návrh na zařazení pro rok 2024 /21 atletů/ 
- TS SCM – 24.-26.11. – kolizní termín s MČR v přespolním běhu 

 
Hodnocení fungování SCM JM II. 
Jiří Hajzler 
- počet zařazených atletů v roce 2023, účast na vrcholných mládežnických 

akcích 
- negativa: zrušení programu Trenér SCM, současná situace kolem SpS a 

formát DNA pro žactvo – demotivující 
- nezájem o zařazení – Lukáš Kouřil /AK Rosice/ a Ema Králová /AK Blansko 

Dvorska/ 
 
 
 



 
 

 

3. Hodnocení fungování SGLD 
Lukáš Klíma 
- 4 trenéři atletiky 
- zázemí: stadion, hala, posilovna + regenerační místnost 
- škola poskytuje prostředky na VT žáků SG 
- 31 atletů /1.- 4. tř./ 
- změna v talentových přijímacích zkouškách 
- 6.12.2023 – oponentury sportovních gymnázií – Brno 

 
4. Různé, diskuse. 

- Jana Sobčíková – reakce na program T SCM – zrušen před 2 lety 
- Jana Sobčíková – negativní reakce na výběrové řízení a zúžení počtu SpS – 

vychází z koncepce 
- k problematice SpS se vyjádřil Jiří Topinka – nevhodné načasování změny 

uprostřed olympijského cyklu, jako důvod je uváděn nedostatek finančních 
prostředků pro dospělou reprezentaci – dochází k přesunu prostředků 
z mládežnické atletiky na „dospělou“ 

- Jana Sobčíková – negativní postoj JmK k formátu DNA – DNA je formát 
evropské atletiky. Diskuse byla vedena zejména ohledně štafety na 5x60m 
překážek mix v rámci DNA – tato disciplína byla do formátu navržena 
soutěžní komisi. 

 
 
 

Zapsala: Alena Nezdařilová 
 
  
 


